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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Необходима е промяна на нормативната уредба и предприемането на незабавни мерки за преодоляването на
проблемите на бизнеса в сферата на изграждане на енергийни обекти за производство на електрическа енергия,
топлинна енергия и/или енергия за охлаждане от възобновяеми източници. Това обявиха от Българската
търговско-промишлена палата, която беше сезирана от своя браншова организация - "Соларна акад... 

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) беше сезирана от своя браншова организация - "Соларна
академия България", и свои преки членове за необходимостта от промяна на нормативната уредба и
предприемането на незабавни мерки за преодоляването на проблемите на бизнеса в сферата на изграждане на
енергийни обекти за производство на електрическа енергия, топлинна енергия и/или енергия за охлаждан... 

Дискусия за кръговата икономика в БТПП Кръгла маса на тема "Подготовката за повторна употреба и
рециклирането на матраци като част от кръговата икономика" ще се състои в Българската търговско-промишлена
палата в София на 18 октомври, предаде БТ. Ще бъде представен демонстрационен проект за оползотворяването
на употребявани матраци. На събитието ще присъстват представители на браншови организации в... 

Дискусия за кръговата икономика в БТПП Кръгла маса на тема "Подготовката за повторна употреба и
рециклирането на матраци като част от кръговата икономика" ще се състои в Българската търговско-промишлена
палата в София на 18 октомври, предаде БТ. Ще бъде представен демонстрационен проект за оползотворяването
на употребявани матраци. На събитието ще присъстват представители на браншови организации в... 

Заглавие: БТПП е за промяна в нормативите за изграждане на енергийни обекти
Дата: 12.10.2022 14:57
Медия: Банкеръ

Заглавие: БТПП е готова с предложения за законови промени при изграждането на обекти за производство на
енергия от ВЕИ
Дата: 12.10.2022 13:56
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Как старите матраци да не отидат на боклука
Дата: 12.10.2022 13:31
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Как старите матраци да не отидат на боклука
Дата: 12.10.2022 13:03
Медия: 24 Часа

Заглавие: Как употребяваните матраци могат да станат част от кръговата икономика, ще дискутират експерти на
форум в София

https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/btpp-e-za-promiana-v-normativite-za-izgrajdane-na-energiini-obekti
https://www.bta.bg/bg/news/economy/342844-btpp-e-gotova-s-predlozheniya-za-zakonovi-promeni-pri-izgrazhdaneto-na-obekti-za
https://www.dotbg.bg/article/12778361
https://www.24chasa.bg/biznes/article/12778218
https://www.bta.bg/bg/news/economy/342793-kak-upotrebyavanite-matratsi-mogat-da-stanat-chast-ot-kragovata-ikonomika-shte-


Кръгла маса на тема "Подготовката за повторна употреба и рециклирането на матраци като част от кръговата
икономика" ще се състои в Българската търговско-промишлена палата в София на 18 октомври, от 15:00 до 17:00
часа, съобщиха организаторите на форума. Ще бъде представен демонстрационен проект за оползотворяването
на употребявани матраци. На събитието ще присъстват представители на браншови орган... 

ТПП-Враца проведе международен Форум в сферата на креативните индустрии с участието на делегация от
Молдова В периода 20-21 септември 2022 г. Търговско-промишлена палата Враца проведе Форум "Подобряване
на бизнес връзките между български и молдовски бизнес организации", част от проект "Креативни решения за
иновации", по програма EU4Business: Connecting Companies, инициатива на Европейския съюз, уп... 

Българската търговско-промишлена палата беше сезирана от своя браншова организация - "Соларна академия
България", и свои преки членове относно необходимостта от промяна на нормативната уредба и предприемането
на незабавни мерки за преодоляването на проблемите на бизнеса в сферата на изграждане на енергийни обекти
за производство на електрическа енергия, топлинна енергия и/или енергия за охлаждане ... 

Петко Дойков, извънредният ни пълномощен посланик в Сърбия, посети Българската търговско-промишлена
палата (БТПП) и разговаря с председателя й Цветан Симеонов. По време на разговора обсъдиха развитието на
търговско-икономическите отношения между двете страни и намирането на начини как да се повиши двустранният
стокообмен. В тази връзка бе договорено два екипа - единият от посолството ни в Сърбия, ... 

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) проведе национален семинар по проект "Новата нормалност:
управление на риска с цел осигуряване на непрекъснатост на бизнеса със значително участие на служителите".
Участие в семинара взеха 21 участници. Те се запознаха със съвети и указания, изготвени от екипа на проекта -
как компании, работодатели и синдикати да се справят с новата реалност в бизне... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
12)

Американската търговска камара в България отличи своите най-активни членове, допринасящи за успеха на
организацията на впечатляваща гала-вечеря миналата седмица. Церемонията на Наградите AmChampion бяха
част от четиридневната програма на Годишната конференция на Американските търговски камари, на които

Дата: 12.10.2022 12:48
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: ТПП-Враца проведе международен Форум в сферата на креативните индустрии с участието на
делегация от Молдова
Дата: 12.10.2022 09:48
Медия: Враца днес

Заглавие: Предложения на БТПП за промяна на нормативната уредба в сферата на изграждане на енергийни
обекти
Дата: 12.10.2022 12:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Износът от България за Сърбия се е увеличил с 50 процента
Дата: 11.10.2022 19:37
Медия: Банкеръ

Заглавие: БТПП съветва бизнеса как след COVID-19 да си стъпи на краката
Дата: 11.10.2022 19:36
Медия: Банкеръ

Заглавие: "Здравеопазването като инвестиция" е Проект на годината на Американска търговска камара в
България
Дата: 12.10.2022 12:33
Медия: My PR

https://www.vratzadnes.com/page.php?n=19500628&SiteID=922
https://www.bcci.bg/news/19085
https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/iznosut-ot-bulgariia-za-surbiia-se-e-uvelichil-s-50-procenta
https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/btpp-suvetva-biznesa-kak-sled-covid-19-da-si-stupi-na-krakata
https://www.mypr.bg/news/business/Zdraveopazvaneto-kato-investitsiya-e-Proekt-na-godinata-na-Amerikanska-targovska-kamara-v-Balgariya-35077/


България бе домакин. Гр. София, 11.10.2022 г. – Докладът "Здравеопазването като инвестиция" на А... 

Атанас Зафиров: Ако парламентът работеше, вече можеше да сме сложили таван на цените на газ, парно, ток и
вода Вместо да обикаляме телевизионните студиа, народните представители трябваше да сме вече на банките в
НС "Българите се интересуват най-много от повишаващите се неравенства, инфлацията, цените на
енергоносителите, стоките от първа необходимост. Инфлация може да се бори по различни начини и... 

Хората се запасяват с одеяла и фритюрници, докато се опитват да запазят сметките си за енергия ниски тази зима
– това пише в нов доклад, цитиран от "BBC". Други енергийно ефективни уреди, като сушилни за въздух и топли
дрехи, също се продават добре, издаде Британският консорциум за търговия на дребно /BRC/. Но въпреки това
общите обеми на продажбите на дребно продължават да падат през септември, з... 

Основна тема на форума ще бъде представяне на американския пазар и възможностите пред българските
компании за стартиране и развитие на бизнес в САЩМинистърът на икономиката и индустрията Никола Стоянов
ще участва в откриването на Международна конференция "EXPLORE U.S.". Събитието се организира от
Изпълнителната агенция за насърчаване на малките и средни предприятия, Посолството на САЩ у нас и Амер... 

Стабилна ли е финансовата система в България, ще овладеят ли новите лихвени нива инфлацията, на колко
крачки сме от еврозоната – политическата нестабилност у нас или външни фактори ще забавят процеса на
въвеждането на еврото; благосклонни ли са банките към финансиране на ESG проекти – това са само част от
въпросите, на които ще търсят отговор участниците в Пети банково-финансов форум "Бъдещето на ... 

Специализираната конференция Tech of Tomorrow дава отговорите на 13 октомвриУтвърдени представители на
мениджмънта на компании в различните индустрии ще очертаят значението и ползите от технологичните
иновации в областта на здравеопазването, финансите, градската среда, търговията и автомобилния сектор по
време на новото издание на специализираната конференция Tech of Tomorrow. Събитието, което вод... 

80% от българите силно се безпокоят от високата инфлацияПрисъединяването на България към еврозоната от
2024 г. става все по-несигурно. От миналата година страната ни е в чакалнята на еврозоната, но влизането в клуба
на богатите се отдалечава заради непокриването на два от трите технически критерия - инфлацията и размера на
бюджетния дефицит. Това споделиха експерти по време на финансовия форум NEX... 

Заглавие: Атанас Зафиров: Ако парламентът работеше, вече можеше да сме сложили таван на цените на газ,
парно, ток и вода
Дата: 12.10.2022 14:15
Медия: Враца днес

Заглавие: Енергийните страхове стимулират продажбите на одеяла и фритюрници преди зимата
Дата: 11.10.2022 19:17
Медия: Искра.бг

Заглавие: Никола Стоянов ще участва в откриване на Международна конференция "EXPLORE U.S."
Дата: 12.10.2022 16:42
Медия: Епицентър

Заглавие: За пети път списание "Мениджър" ще очертае визията за "Бъдещето на парите"
Дата: 12.10.2022 14:51
Медия: Moitepari.bg

Заглавие: Как технологиите променят бизнеса и индустриите?
Дата: 12.10.2022 12:35
Медия: Бизнес новините

Заглавие: Влизането в еврозоната може да се отложи с две години
Дата: 12.10.2022 17:07
Медия: Сега

https://www.vratzadnes.com/page.php?n=19500703&SiteID=922
https://www.iskra.bg/energiynite-strahove-stimulirat-prodazhbite-na-odeyala-i-frityurnitsi-predi-zimata/
https://epicenter.bg/article/Nikola-Stoyanov-shte-uchastva-v-otkrivane-na-Mezhdunarodna-konferentsiya--EXPLORE-U-S-/296131/4/0
https://www.moitepari.bg/spravochnik/art/financialnews/za_peti_put_spisanie%7Ef06e5951-7488-4719-bdd8-44b2f873a2fc/
https://businessnovinite.bg/tehnologii/kak-tehnologiite.html
https://segabg.com/hot/category-economy/vlizaneto-evrozonata-mozhe-da-se-otlozhi-dve-godini


След инфраструктурната програма "Транспортна свързаност" за 1,61 млрд. евро ЕК одобри още три програми за
България. Това са "Конкурентоспособност и иновации за българските предприятия" на стойност над 1,49 млрд.
евро, "Техническа помощ" за над 100 млн. евро и "Околна среда", по която се предоставят над 1,82 млрд. евро за
инвестиции у нас до 2027 г.Програмата за конкурентоспособност и иновации в пр... 

Стартъпът с български корени набра общо 3.5 млн. евро в нов инвестиционен рундПлатформата за B2B търговия
на сурово кафе Almacena привлече инвестиция в размер на 3.5 млн. евро. Рундът водят българският фонд за
рискови инвестиции Eleven Ventures и гръцкият VentureFriends. Участва още и досегашният инвеститор в стартъпа -
американският фонд Acequia Capital. Целта е средствата от инвестицията да позв... 

Кадър Пиксабей Брутният вътрешен продукт на Румъния е нараснал с около 50 % от 2010 година насам, като през
2021 година вече е 284 милиарда долара. За сравнение БВП на България за 2021 година е над 3 пъти по-малък -
80 милиарда долара и темпът на растеж през последните 10 - 11 години е по-слаб. Макар и с по-голямо
население БВП на човек в Румъния е почти 15 хиляди долара, а в България под 12 хиляд... 

Пътят от градината до щанда минава през надеждно оборудване за съхранение на продукцията"Чувствителен" и
предизвикателен сектор Близо 300 лидери в производството на плодове и зеленчуци, преработватели, търговци и
доставчици се събраха на форума Интелифреш 4.0 в София, за да създадат бизнес контакти и да обсъдят
предизвикателствата в този бизнес с основен фокус: качество, количество, пазари. Едно ... 

Констатиран е недостиг в количеството на асфалта, ще излязат и проблеми с качеството, коментира министър
Иван ШишковЗагуби от 40 млн. лева в ущърб на държавата са установени към момента при съвместни проверки на
Министерството на регионалното развитие и благоустройството (МРРБ) и МВР на качеството на лот 2 и лот 3 на
магистрала "Тракия". Това съобщи служебният министър на регионалното развитие и б... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Попитахме оперативния директор на сайта за обяви Job Tiger Християн Петков какви са тенденциите на пазара на
труда"През последните години IT секторът стана най-популярен и все повече чуваме колко добри и перспективни
са възможностите, които предлага. Съответно той става предпочитан от все повече кадри. Секторът се разраства
и изпитва недостиг на кадри от средно и високо ниво", каза Християн Петков... 

Заглавие: ЕК одобри още три програми за България
Дата: 12.10.2022 17:00
Медия: Аз-Буки

Заглавие: Eleven Ventures инвестира 1 млн. евро в компанията за търговия с кафе Almacena
Дата: 12.10.2022 16:10
Медия: Капитал

Заглавие: Защо Румъния се развива по-бързо от България
Дата: 12.10.2022 15:52
Медия: Petel.bg

Заглавие: Как правилно да съхраняваме плодовете и зеленчуците – отговорите даде Инч Фриго на
Интелифреш 4.0
Дата: 12.10.2022 15:07
Медия: АГРО.БГ

Заглавие: Държавата е загубила 40 млн. лв от лошото качество на лот 2 и 3 на АМ "Тракия"
Дата: 12.10.2022 17:00
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Има ли свободни позиции за програмисти в България и защо обявите намаляват?
Дата: 12.10.2022 10:14
Медия: Бизнес новините

https://press.azbuki.bg/news/novini-2022/broj-41-2022/ek-odobri-oshhe-tri-programi-za-balgariya/
https://www.capital.bg/biznes/startup/2022/10/12/4401982_eleven_ventures_investira_1_mln_evro_v_kompaniiata_za/
https://petel.bg/Zashho-Rumaniya-se-razviva-po-barzo-ot-Balgariya-__461573
https://agro.bg/novini/zemedelska-tehnika/kak-pravilno-da-sahranyavame-plodovete-i-zelenchutsite--otgovorite-dade-inch-frigo-na-intelifresh-40/
https://www.investor.bg/a/523-transport-i-infrastruktura/361848-darzhavata-e-zagubila-40-mln-lv-ot-loshoto-kachestvo-na-lot-2-i-3-na-am-trakiya
https://businessnovinite.bg/bg-biznes/ima-li-svobodni-pozicii-za-programisti-v-balgarija-i-zashto-objavite-namaljavat.html


Ако не ни се казваше постоянно друго, щяхме да празнуваме силния пазар на труда. Броят на работните места във
Франция, Германия, Канада, Япония, Холандия, Корея и Италия като дял от хората в трудоспособна възраст е по-
висок от всякога. В САЩ, Обединеното кралство и Испания заетостта е била по-висока, отколкото е сега, само в
няколко кратки момента в историята – в края на дългите бумове или при въз... 

Над 753 млн. лв. ще бъдат отделени за подкрепа на младежите и включването им в различни форми на заетост,
стажове и обучения по Програмата "Развитие на човешките ресурси" 2021-2027 г. (ПРЧР), съобщават от МТСП.
Чрез изпълнението й се очаква най-малко 115 500 души, които стартират своята кариера, да получат по-добри
възможности за заетост. Това каза заместник-министърът на труда и социалната полити... 

Това е реална политикаПускането в експлоатация на интерконектора с Гърция е най-добрата антиинфлационна
мярка. Спадът на цената на природния газ с повече от 50% облекчава значително и бизнесите, и хората. И плюс
това не коства нищо на държавния бюджет и енергийните компании. За разлика от компенсациите на калпак.
Цената от 166 лева за мегаватчас от ноември е и с над 20% по-ниска от тази, на която ... 

Община Стара Загора бе единствената българска община, която бе част от първото събитие на Bulgaria wants you
в чужбина, обединено от мотото "Живот и кариера – защо в България?". Част от него бе кариерното изложение с
20 щанда на български и международни компании. Представители на Община Стара Загора - отдел "Инвестиции",
заедно с компаниите "Regiocom" и "Edynamix", както и с екипа на Индустриална ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Вежди Рашидов от ГЕРБ, който като най-възрастен депутат ще открие първото заседание на 48-ото Народно
събрание, разви тезата, че ако руският посланик у нас Елеонора Митрофанова не бъде поканена на
тържественото откриване, това ще е равносилно на обявяване на война. "Това е обявяване на война! Кой ще носи
отговорност, ако утре хвърлят една бомба? Чий е този зор?", коментира в сряда пред БНР Рашидо... 

Администрацията на парламента все още не е канила официалните гости за откриването на 48-ото Народно
събрание. Това уточниха от пресцентъра на НС по повод политическите реакции за евентуалното присъствие на
посланика на Русия у нас Елеонора Митрофанова на първото заседание на новия парламент.Официалните гости

Заглавие: Централните банки заплашват най-добрия трудов пазар от десетилетие
Дата: 11.10.2022 20:33
Медия: Финансови новини

Заглавие: С над 753 млн. лв. ще бъдат подкрепени младежките политики по заетостта през новия програмен
период на ПРЧР (2021-2027)
Дата: 11.10.2022 16:53
Медия: Варна 24

Заглавие: Владислав Панев обяви коя е най-добрата антиинфлационна мярка
Дата: 12.10.2022 16:00
Медия: Факти

Заглавие: Стара Загора разкри кариерния си потенциал пред българската общност в Мюнхен
Дата: 12.10.2022 15:12
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Рашидов: Ако не поканим Митрофанова на откриването на НС, това е обявяване на война
Дата: 12.10.2022 15:00
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Администрацията на парламента: Все още не сме канили гостите за официалното откриване на 48-ото
НС
Дата: 12.10.2022 14:50
Медия: Русе 24

https://financebg.com/centralnite-banki-zaplashvat-nai-dobriat-trudov-pazar-ot-desitiletie/
https://www.varna24.bg/novini/Bylgaria/S-nad-753-mln-lv-shte-budat-podkrepeni-mladezhkite-politiki-po-zaetostta-prez-noviya-programen-period-na-PRChR-2021-2027-1423375
https://fakti.bg/mnenia/720719-vladislav-panev-obavi-koa-e-nai-dobrata-antiinflacionna-marka
https://www.standartnews.com/regionalni/stara-zagora-razkri-karierniya-si-potentsial-pred-blgarskata-obshchnost-v-myunkhen-506232.html
https://www.mediapool.bg/rashidov-ako-ne-pokanim-mitrofanova-na-otkrivaneto-na-ns-tova-e-obyavyavane-na-voina-news340776.html
https://www.ruse24.bg/novini/Bylgaria/Administraciyata-na-parlamenta-Vse-oshte-ne-sme-kanili-gostite-za-oficialnoto-otkrivane-na48-oto-NS-1424690


за откриването на 48-ото Народно събрание ще бъдат поканени след като в петък бъде публик... 

Годишна конференция на посланиците на Европейския съюз 2022: Реч по откриването на Висшия представител
Жозеп Борел. Добро утро, Добре дошли, добре дошли на всички ви. Виждам някои от вас, които познавам лично,
други все още не познавам. Но във всеки случай, съм много щастлив да бъда тук и да имам възможността да
обсъждам лично. Нищо не може да замести реалното взаимодействие – личните взаимодейст... 

Надявам се тя да не провали първото заседание на парламента, заяви тойВодачът на ГЕРБ Бойко Борисов обяви,
че парламентарната му група няма да участва в първото заседание на новото 48-о Народно събрание, ако руският
посланик Елеонора Митрофанова се появи на откриването. Заплахата той отправи на специален брифинг в
партийната централа, в който се включи и шефът на групата Десислава Атанасова. Изявл... 

Коментар на Любомир Кючуков, дипломат от кариерата. Той е бил заместник-министър на външните работи и
посланик на България в Лондон. Понастоящем е директор на Института за икономика и международни отношения.
Коментарът е за специализираното издание "Експерт". Взривът на Кримския мост беше поредната стъпка в
спиралата на ескалация на конфронтацията. Където всяко действие на едната страна води до от... 

Заглавие: Борел: Нашият просперитет се основаваше на евтина енергия, идваща от Русия и до достъпа на
големия китайски пазар. Това вече не е така
Дата: 12.10.2022 16:05
Медия: Телевизия Пресс

Заглавие: Борисов: ГЕРБ няма да влезе в НС заедно с Митрофанова
Дата: 12.10.2022 17:07
Медия: Сега

Заглавие: Любомир Кючуков: Дори една година преговори е по-добра от един ден война
Дата: 12.10.2022 15:55
Медия: Новини.бг

https://presstv.bg/from-the-world/%D0%B1%D0%BE%D1%80%D0%B5%D0%BB-%D0%BD%D0%B0%D1%88%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5%D1%82-%D1%81%D0%B5-%D0%BE%D1%81%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%B2%D0%B0/
https://segabg.com/hot/category-bulgaria/borisov-gerb-nyama-da-vleze-ns-zaedno-mitrofanova
https://novini.bg/bylgariya/obshtestvo/743067
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